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Statement by the Syrian Arab Republic

الدورة 46 لآلية المراجعة الدورية الشاملة 
29 نيسان – 10 أيار 2024
جلسة المراجعة الخاصة بأوروغواي

46 Session of the Universal Periodic Review
29 April – 10 May 2024 
Review of Uruguay

 

السيد الرئيس، 
نرحب بوفد الأوروغواي، ونشكره على العرض وعلى تقديم التقرير الوطني. نود أن نتقدم بالتوصيات الآتية: 
1. سد الفجوات في السياسات الاجتماعية والاقتصادية التي تفاقم أوجه عدم المساواة ضد المنحدرين من أصل إفريقي.  
2. تعزيز آليات الكشف عن كافة أشكال الاستغلال الجنسي للأطفال والاستجابة لها والمعاقبة عليها، بما في ذلك بتطوير آليات التدخل لتوسيع نطاق الحماية للضحايا.  
3. بذل المزيد من الجهود لمواجهة شبكات الاتجار بالبشر وتفكيكها، وزيادة فرص الضحايا في الحصول على الدعم، خاصةً في الحالات المنطوية على الاستغلال الجنسي للنساء. 
4. تعزيز الأطر المؤسسية والتشريعية لحماية الطفل، بما في ذلك من خلال تخصيص برامج محددة لدعم الأسرة، الوحدة الأساسية في المجتمع، والبيئة الطبيعية لنمو ورفاهية الطفل. 
نتمنى لأوروغواي استعراضاً موفقاً. 
Mr. President,
[bookmark: _Hlk165408561]We welcome the delegation of Uruguay. We also thank the delegation for the presentation and the national report. We would like to make the following recommendations:
1. Close the gaps in social and economic policies that exacerbate inequalities against people of African descent.
2. Strengthen mechanisms for detecting, responding to, and punishing all forms of sexual exploitation of children, including by developing intervention mechanisms to expand the scope of protection for the victims.
3. Make further efforts to confront and dismantle trafficking in persons networks, and increase victims’ opportunities to obtain support, especially in cases of sexual exploitation of women.
4. Strengthen institutional and legislative frameworks aimed at protecting children, including by allocating specific programs to support the family, as the fundamental unit of society, and the natural environment for the growth and well-being of the child.
We wish Uruguay a successful review. 
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